
Zápis ze schůze Školské rady ZŠ Hanspaulka ze dne 28. 6. 2023

Přítomni všichni členové s výjimkou paní Hanušové, která se ze zdravotních
důvodů omluvila.

Školská rada vyjádřila poděkování paní ředitelce Marii Pojerové za 23 let
úspěšného vedení školy. Ocenila mnohaletou obětavou práci paní ředitelky a
vyzdvihla její zásadní přínos k rozvoji školy.

Příští schůzka je plánována na září 2023.

Zapsala Petra Bucci


